
1 

 

Zápis č. 2 

z  řádného zasedání Akademického senátu Fakulty podnikatelské VUT v Brně 

konaného dne 11. 2. 2014 

 

Účast: viz prezenční listina 

 

Hosté: doc. Škapa 

 

PŘÍTOMNÍ ČLENOVÉ: 13 (z toho 8 ZK a 5 SK) 

NEPŘÍTOMNÍ ČLENOVÉ: 8 (z toho 4 ZK a 4 SK)  

 

AS FP i obě komory samostatně jsou usnášeníschopné. 

 

Program: 

 

1. Úvod 

2. Informace z KD 

3. Informace z AS VUT 

4. Různé 

 

Jednání AS FP bylo zahájeno v 14:30 hod. 

 

1. Úvod 

 

Předseda AS FP přivítal všechny přítomné, zvláště pak hosta: doc. Škapu, kterému hned 

úvodem předal slovo. 

 

2. Informace z KD 

 

Předseda AS FP společně s panem děkanem podali informace z KD, viz zápis z KD 

vystavený na webu FP.  

Za zmínku stojí několik bodů: 

 špatné výsledky v HN – šlo o hodnocení fakult VŠ, 

 26. 2. 2014 proběhne Rada studijních programů, 

 Stále se projednává ADZ, proběhlo i jednání s novým rektorem VUT; zlepšit strategii 

přijímání studentů, 

 14. – 15. 3. 2014 proběhne výjezdní zasedání AS FP a vedení FP; program: projednání 

ADZ, pedagogické záležitostí, studijní programy a přijímání studentů, 

 

V 14:37 hod. přišel Ing. Luňáček. 

 

PŘÍTOMNÍ ČLENOVÉ: 14 (z toho 9 ZK a 5 SK) 

NEPŘÍTOMNÍ ČLENOVÉ: 7 (z toho 3 ZK a 4 SK)  

 

AS FP i obě komory samostatně jsou usnášeníschopné. 

 

 rektor představil nový manažerský team VUT; ředitel ÚF doc. Bartoš byl jmenován 

prorektorem pro rozvoj 

 děkan FP vypsal výběrové řízení na pozici ředitele ÚF, 
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 rektor požádal děkany fakult o návrh nových členů do VR VUT; pan děkan požádal o 

spolupráci ředitele ústavů, 

 systém pro plánování PAVEZA byl pozastaven, 

 časopis TRENDY byl vyřazen z RIV databáze; FP se snaží o zařazení do SCOPUSu, 

 pan děkan bude požadovat po panu rektorovi aktualizaci doktorské směrnice. 

 

Ing. Ondrák doplnil informace z KD: 

 požádá pana proděkana Sodomku, aby zvážil vytvoření samostatného stipendijního 

řádu pro DS, 

 zpracovávají se připomínky pana rektora do ADZ; do 14 dnů předá AS FP, 

 podrobněji rozebral výsledky hodnocení fakult VŠ v HN; na toto téma proběhla 

diskuze, 

 upozornil na fakt, že výroční zpráva VUT se neshoduje s údaji ve výroční zprávě FP. 

 

V 14:40 hod. přišel Ing. Chládek. 

 

PŘÍTOMNÍ ČLENOVÉ: 15 (z toho 10 ZK a 5 SK) 

NEPŘÍTOMNÍ ČLENOVÉ: 6 (z toho 3 ZK a 3 SK)  

 

AS FP i obě komory jsou samostatně usnášeníschopné. 

 

3. Informace AS VUT 

 

Informace z AS VUT nebyly podány z důvodu posunutí termínu řádného zasedání AS 

VUT na 25. 2. 2014. 

Ing. Hanušová přednesla pouze výsledky jednání Ekonomické komise AS VUT. 

 

4. Různé 
 
Předseda AS FP informoval členy AS FP o těchto skutečnostech: 

 Ing. Michaela Beranová, Ph.D. ukončila svůj pracovní poměr na VUT FP k 31. 1. 

2014 – zánik členství v AS FP. 

 Od 1. 2. 2014 je novým členem AS FP Mgr. Helena Musilová. 

Bc. Pan Maťašovský vznesl dotaz od studentů, zda by bylo možné lépe formulovat 

stanovení povinné kapacity vypsaných zkušebních termínů – současná formulace ve směrnici 

umožňuje různé výklady.  

Další řádné zasedání AS FP se bude konat dne 11. 3. 2014 v 14:30 hodin v zasedací 

místnosti děkanátu. 

 

PRO: 12    

PROTI: 1 

ZDRŽEL SE HLASOVÁNÍ: 2 

 

Navržený termín řádného zasedání byl schválen.  
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Závěrem byl podán návrh na program příštího řádného zasedání AS FP: 

 

 Program řádného zasedání AS FP 11. 3. 2014 

 

1. Úvod 

2. Informace z KD 

3. Informace z AS VUT 

4. Příprava materiálů pro výjezdní zasedání 

5. Různé 

 

PRO: 13    

PROTI: 1 

ZDRŽEL SE HLASOVÁNÍ:  1 

 

Navržený program byl schválen.  

 

Předseda AS FP všem poděkoval za přítomnost a ukončil zasedání AS FP v 16:00 hod. 

   

Verifikoval:  Ing. Viktor Ondrák, Ph.D.      Ing. Tomáš Král  

       předseda AS FP               předseda SK AS FP 

                     

 

      

 

Zapsal: Jana Hudlíková       V Brně dne: 11. 2. 2014    


